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til 
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Til fødevareministeren den 4. november 2004 af: 

Jacob Buksti (S): 

»Idet der henvises til ministerens udtalelser til Morgenavisen Jyllands-Posten den 4. 

november 2004 om, at ministeren i EU vil kæmpe for at få EU til at sænke loftet for, 

hvor meget støtte man kan få pr. hektar, vil ministeren da kommentere udtalelser af 

vicegeneraldirektør Lars Hoelgaard, EU-Kommissionen, til samme avis, hvor han 

understreger, at når reformen er indført, og den enkelte landmands støtte er lagt fast, er 

det vanskeligt at sænke loftet, og at det formentlig vil resultere i erstatningssager fra 

landmænd, der føler, at de fratages velerhvervede rettigheder?« 

(Spm. nr. S 628). 

 

 

 

Spørgsmålet er stillet i henhold til forretningsordenens § 20. Spørgeren udbeder 

sig skriftligt svar, der bedes tilstillet Folketingets Lovsekretariat i 80 eksempla-

rer. I svaret bedes anført spørgsmålets nummer.   

 

Svaret bedes endvidere sendt elektronisk til spørgeren på e-post-adressen sbi-

je@ft.dk og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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